
PvdA: help fietsers naar andere kant Westerschelde 
 
De PvdA Statenfractie heeft met teleurstelling kennis genomen van het nieuws dat fietsen worden 
geweigerd in de bussen van Connexxion. Vooral fietsers die van het Tolplein naar Terneuzen willen of 
andersom reizen, kunnen niet met hun fiets de overkant bereiken. De PvdA wil daarin verandering. 
Wij vragen Gedeputeerde Staten (GS) om met Connexxion in gesprek te gaan voor spoedige 
oplossingen. 
 
Vanwege de Corona-maatregelen in het openbaar vervoer mogen fietsen niet meer worden 
meegenomen in de bus. Voor Zeeland is dat een extra uitdaging. In de PZC lezen we: “Connexxion 
weigert sinds deze week nog fietsen mee te nemen in bussen door de Westerscheldetunnel. De 
maatregel is genomen, aldus het busbedrijf, om zoveel mogelijk plaatsen vrij te houden voor reizigers 
die zijn aangewezen op de bus. Het gaat, volgens Connexxion, om een tijdelijke regeling vanwege de 
coronacrisis.” 1 
 
Ook de Fietsersbond spreekt zijn verwondering uit. “Het is onredelijk dat fietsers 75 kilometer 
moeten omrijden.”2 We delen de mening van de Fietsersbond. Zo vraagt de Fietsersbond van de 
vervoerder om uitzonderingen te maken en constructief mee te denken om fietsers alsnog naar de 
overkant te brengen. 
 
In de komende maanden zullen toeristen de provincie bezoeken. Zij en andere fietsers moeten de 
mogelijkheid krijgen om met hun stalen ros van Terneuzen naar Ellewoutsdijk (en andersom) te 
reizen. Natuurlijk begrijpen we het landelijke verbod op fietsen in het ov, maar voor deze unieke 
Zeeuwse situatie vragen wij een noodzakelijke uitzondering. 
 
We hebben daarom de volgende Statenvragen aan GS:  

1. Is GS het met de PvdA eens dat fietsers ook nu veilig en snel naar de andere kant van de 

Westerschelde moeten kunnen komen? Graag een toelichting. 

2. Is GS bereid om met Connexxion in gesprek te gaan om samen tot een oplossing te komen, 

waardoor fietsen toch worden meegenomen in de bus die door de Westerscheldetunnel 

gaat? Graag een toelichting. 

3. Is GS bereid om met Connexxion concrete afspreken te maken dat, zodra de regels in het ov 

worden versoepeld, fietsen sowieso weer welkom zijn in het ov? Graag een toelichting. 

 

                                                           
1 https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/connexxion-weigert-nog-fietsen-mee-te-nemen-in-bussen-door-de-
westerscheldetunnel~a796b642/  
2 https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/fietsersbond-met-fiets-in-bus-door-westerscheldetunnel-moet-
kunnen~af711a32/ 
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